
Mail aan provinciale ambtenaar van Noord-Holland van oktober 2006, nu 12 Jaar geleden !!! 

 
 
To:  
Cc: Brigitte Buis  
Sent: Monday, October 30, 2006 6:27 PM 
Subject: Waterlandse Zeedijk N518 

 
Beste Trudy,  
  
Het is inmiddels alweer een half jaar geleden, dat we samen met Martin Visser van de gemeente een 
verkennende fietstocht ondernamen om de situatie van de N518 langs onze sportvelden op de 
Waterlandse Zeedijk te bekijken. Daarbij hebben we toen geconstateerd, dat er een aantal punten zijn 
die om een oplossing vragen, dat betreft dan met name: 
  
1: De bushaltes bij de Corn. Dirkszn.laan en Buitengouw, die op de rijweg liggen. 
  
2: De begrenzing van de bebouwde kom, die op een onlogische plek ligt (bij Mirrorpavillioen) 
  
3: Het smalle fietspad langs de sportvelden, dat ongeschikt is voor brommers + fietsers  
  
4: De aansluitingen van de CD.laan en Buitengouw op de Waterlandse Zeedijk, die in het kader van 
Duurzaam Veilig tweede tranche voor reconstructie in aanmerking komen. 
  
5: De snelheidsremmende maatregelen op de N 518 op het betreffende weggedeelte.(klachten 
bewoners Johan Buijeslaan) 
  
Het zal duidelijk zijn dat wij als fietsersbond benieuwd zijn of verder onderzoek al geleid heeft tot een 
ambtelijk voorstel, waaruit wij de hoop mogen putten, dat er op redelijke termijn resultaten zichtbaar  
worden. Ik hoop uiteraard, dat er binnenkort in overleg met de gemeente spijkers met koppen kunnen 
worden geslagen. 
  
Een kopie van deze mail zend ik aan de wethouder en de medewerker van de gemeente belast met 
Verkeerszaken. Hopende binnenkort een reactie te mogen vernemen, besluit ik 
  

  
met vriendelijke groeten, 
  

  
Maarten Verwey 
  
Fietsersbond Waterland 
 

 


